
154 - zapytanie, XXX sesja Rady Miejskiej, 28 września 2016 r. 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

Radny zapytał, dlaczego ogłoszono zaproszenie do złożenia oferty na organizację przetargów, skoro w 

Urzędzie funkcjonuje Referat Zamówień Publicznych. Ponadto zapytał, jakie efekty w tym roku 
osiągnęła grupa zakupowa, której przedmiotem działalności powinno być to, o czym mowa w ww. 

zaproszeniu. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/25447.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/543.html



















